

出租汽車許可證——旅遊服務

- 領有旅遊服務出租汽車許可證的私家車只可以預約方式為指定旅行代理商的訪港遊客及真正陪同該等遊客登車的伴遊人士提供接載服務，而行程的起點及終點須為同一地點。出租汽車許可證（樣本如下）必須展示在獲發許可證的私家車內的擋風玻璃左手邊。

Hire Car Permit –Tour Service

- A private car with tour service hire car permit can only be used for the conveyance of the designated travel agent's visitors to Hong Kong and of persons bona fide accompanying such visitors on a prebooking basis. The journey shall commence and terminate at the same point. The hire car permit (sample shown below) shall be displayed on the left-hand side of the windscreen inside the private car.

香港特別行政區政府
運輸署
BB 013798
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region
Transport Department

道路交通條例 (香港法例第三七四章)
ROAD TRAFFIC ORDINANCE (CHAPTER 374)
道路交通 (公共服務車輛) 規例
ROAD TRAFFIC (PUBLIC SERVICE VEHICLES) REGULATIONS

出租汽車許可證——旅遊服務
HIRE CAR PERMIT—TOUR SERVICE

根據道路交通 (公共服務車輛) 規例第十四及十五(二)條
In accordance with the provisions of regulations 14 & 15(2) of the Road Traffic (Public Service Vehicles) Regulations (Name of Registered Owner)

ABC Company Limited
使用私家車登記號碼
is hereby authorized to use private car of Registration Mark

XXXXXX

經營旅遊出租汽車服務，有效日期 01/12/2015 至 30/11/2016
to operate a tour hire car service for the period from to to inclusive.

使用此許可證必須遵守下列及後列之條件
This permit is subject to the conditions stipulated below and overleaf.

登記營業地址
Registered operating address

XX Road, Hong Kong

發出日期
Date of Issue

30/11/2015

檔號記錄
Transaction

運輸署署長核發
Issued by Commissioner for Transport

T.D. 180B (Rev. 11/2015)

出租汽車許可證的類別
The category of the hire car permit

獲發出租汽車許可證的私家車登記號碼
The registration mark of the vehicle issued with the hire car permit

出租汽車許可證的有效日期
The validity of the hire car permit

出租汽車許可證 Hire Car Permit